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Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 25 maart 2015 
 
1. Opening en mededelingen 
Om 20.07 uur opent Ruud Westerveld de vergadering. 
Margreet Bothof leest de afmeldingen voor. 
Aanwezig (uiteindelijk)  25 personen (buiten het bestuur). 
 

2. Ingekomen stukken 
Er zijn 7 verzoeken binnengekomen voor het versturen van de stukken voor de ALV. 
Deze zijn verzonden naar de aanvragers. 
Er zijn 2 verzoeken binnengekomen voor onderwerpen voor de ALV. Zij zijn te laat 
binnengekomen en de mensen krijgen later nog een reactie van het bestuur. 
 
3. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld, zoals voorgelegd. 

 

3. Bestuursverkiezing 
Aftredend en wel herkiesbaar  :  
Herman Jullens en Mireille de Koeijer. 
Ruud memoreert nog even dat Mireille vorig jaar in de rolstoel nog aanwezig was 
en nu zelfstandig lopend binnen kwam. 
Carreen Keijzer is tussentijds afgetreden om persoonlijke redenen. 
Er heeft zich niemand aangemeld als kandidaat bestuurslid. 
Zij worden beiden unaniem herkozen door de leden. 
 

4. Notulen van de algemene ledenvergadering van 25-03-2014 
Niemand  heeft op- of aanmerkingen over de tekst van het verslag en niemand heeft 
er een vraag over.  Margreet Bothof wordt bedankt voor het opstellen. 
 

5. Algemeen jaarverslag 2014 
Ruud Westerveld legt uit dat het verslag er iets anders uit ziet dan andere jaren 
en dat het komt omdat wij heel wat zaken als bestuur hebben aangepakt. 

Gerwin de Bruin: toestelcommissie - waarom heeft men niet eerder het punt 
turnvloer aangepakt. Wij lopen achter bij de technische vooruitgang. 

Erik Brinkhof legt uit dat de toestelcommissie nog niet zo heel lang aan het werk 
is. Zij zijn nu bezig met de inventarisatie van de toestellen in de wijken. 
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Daarna zal er gewerkt worden aan een accommodatieplan voor het DOS-

Sporthome. De vloer wordt a.s. vrijdag nagekeken door Jansen & Fritsen en 
waar nodig gerepareerd.  

Wij zijn een vereniging met een heel breed aanbod van lessen.  
Een nieuwe vloer is vooral belangrijk voor eredivisie, 1e en 2e divisie. 

Rene de Koster legt uit dat de vloer op zich nog goed is. Maar het blijkt dat er  
1 keer per 8 jaar nieuw materiaal wordt aangeboden. 

Een vloer gaat in principe technisch 10 jaar mee, maar wordt nu terug-
geschroefd naar 8 jaar. 

Marjan Bouwens - 2 jaar geleden is gemeld dat er een nieuwe tendens is in 

vloeren. Is dit vanuit het bestuur toen gemeld naar de Stichting. Nee, dit is niet 
gebeurd. 

Aart Koedood - hij constateert met verbazing dat er 2 toestelcommissies 
bestaan. De stichting is verantwoordelijk voor het gebouw en de inventaris. 

De stichting verhuurt het aan de vereniging. De vereniging levert in principe de 
handjes.  

Erik Brinkhof - wij kijken op dit moment vooral naar de zalen en wat het DOS-
Sporthome betreft overleggen zij met de stichting. 

Bert de Koeijer - vindt het vreemd dat de vereniging nu wordt aangesproken op 
de vloer, terwijl het eigenlijk bij de stichting ligt. 

Antoine van Alst - de vloer is in 2008 aangeschaft. Deze is d.m.v. sponsoring 
betaald.  

Bert de Koeijer - uiteindelijk moet de vereniging samen met de stichting alles in 
harmonie regelen. 

Janine Parinussa - wij moeten ons niet afvragen waarom het niet gebeurt, maar 

gewoon doorgaan met onze actie. 
 

Marjan Bouwens - bij de sponsorcommissie staat de Rabo fietstocht vermeld. 
Deze is door de VTC georganiseerd en zou dus daar gemeld moeten worden. 

 
Gerwin de Bruin - Ontwikkeling derde zaal - Door de derde zaal is de berging 

voor de sportzaal grotendeels verdwenen. Kan hier nog wat aangedaan worden? 
Dit wordt later beantwoord door de stichting, in overleg met de vereniging. 

 
Er zijn verder geen vragen en Margreet Bothof wordt bedankt voor dit 

uitgebreide verslag. 
 

6. Jaarverslag van de penningmeester over 2014 
Ronald Wortman vertelt dat wij weer met een positief resultaat het jaar hebben 
afgesloten, mede dankzij de acties die gevoerd zijn. 
De begroting voor 2015 geeft ook een positief resultaat. De begroting wordt 
goedgekeurd. 
Gerwin de Bruin - waarom hebben wij zoveel op de bankrekening staan? 
 Ronald Wortman legt uit dat wij op verzoek van de kascontrole commissie een risico 
kapitaal hebben vastgesteld en er zijn wat reserveringen, o.a. voor het jubileum. Nu is 
pas gebleken dat wij de huur voor de derde zaal niet vooruit hoeven te betalen, dus 
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nu kunnen wij kijken waar wij in gaan investeren (de turnvloer, materialen voor de 
wijken e.d.). 
 
Gerwin de Bruin - ledenaantal naar beneden, contributie omhoog? De contributie is 
maar iets verhoogd, terwijl de bondscontributie 2,6% verhoogd is. 
Gerwin de Bruin - vergoedingen leiding. Ronald Wortman legt uit dat wij wat extra 
willen investeren in cursussen om eigen kader op te leiden. Een deel van de 
vrijwilligersvergoeding die uitbetaald werd, is nu omgezet in beloning met afdragen 
van lasten. 
Marjan Bouwens - huur in de zalen is lager. Hoe komt het? In de Honingzwam 2 lessen 
afgevallen. 
 

7. Verslag kascontrolecommissie 
Ciska van Alst en Aart Koedood hebben de boeken gecontroleerd. 
Aart Koedood legt uit dat zij het kritisch hebben bekeken. Het zag er allemaal prima 
uit. Zij hebben geen op- of aanmerkingen. 
 
De penningmeester wordt decharge verleend. 
 

8. Benoeming kascontrolecommissie 
Volgend jaar zullen Ciska van Alst en Arie Doorduyn de boeken controleren.  
Er is nog niemand bekend die volgend jaar reserve wil staan. 
 

9. Jaarverslag Stichting DOS Sporthome 
Ruud van den Broecke doet verslag van alle zaken die de Stichting het afgelopen jaar 
heeft gerealiseerd. 
Leden - Ruud van den Broecke, Antoine van Alst, Bas Leenaerts, Gerben Feddema, 
Marco Parinussa en Richard Verhoef. 
Het doel van de stichting is om de leden van de vereniging zo goed mogelijk te laten 
sporten. 
Wat is er in 2014 allemaal gebeurd: 
- Dillenburg 4 is voor 10 jaar verhuurd aan Kassem Gym.  Zij hebben de ruimte zelf 
verbouwd. 
- In de turnzaal is voor 40.000 geïnvesteerd. 
- De stoelen en tafels in de kantine zijn vervangen. 
- Er is ruimte verhuurd aan Pilates voor een aantal jaren. 
- Er is ruimte verhuurd aan 2 kunstenaressen. 
- Er is weer volop geschilderd en er zijn leidingen vervangen. 
- De ruimte tussen de turnhal en de sportzaal is verbouwd. Volgende week wordt de  
   vloer er in gelegd. 
2014 is met een klein positief resultaat afgesloten. 
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De ruimtes die nu verhuurd zijn leveren ongeveer de helft van de opbrengsten die wij 
eerst hadden toen het Sportspectrum nog huurde. 
Maar wij zien de toekomst met vertrouwen tegemoet. 
Wij vragen nog wel dringend om vrijwilligers, aangezien er nog veel onderhoud 
gepleegd moet worden. Indien er mensen ingehuurd moeten worden is er geen geld 
meer voor de vereniging D.O.S. 
Wij willen alle vrijwilligers  hartelijk bedanken voor de tijd en energie die zij in het 
DOS Sporthome hebben gestoken. 
Ook kunnen wij nog een paar bestuursleden gebruiken. 
 
Ruud Westerveld reageert hierop dat de vereniging ook nog bestuursleden en andere 
vrijwilligers nodig heeft. 
 
Er wordt geen jaarverslag op papier uitgedeeld, aangezien de Stichting 
verantwoording aflegt aan de Raad van Toezicht. 
Gerwin de Bruin - is de stichting financieel gezond?  
Wij hebben een reserve nodig voor als wij b.v. het dak moeten vervangen. 
Wij kunnen moeilijk geld lenen, aangezien er toen der tijd een terugkoop clausule in 
het koopcontract gezet is, waarbij de Gemeente het eerste recht van terugkoop heeft 
voor de prijs waarvoor de stichting het toen gekocht heeft. 
De stichting is in onderhandeling hierover met de gemeente om dit terug te 
schroeven. 
 

10. Plannen van de vereniging voor het jaar 2015/2016  

Het zijn voortzettingen van de dingen waar wij al mee bezig zijn. 
- Invullen commissies, waaronder de schoonmaak commissie en de toestelcommissie. 
  Vele handen maken licht werk. Als alle leden 1 stapje harder zetten, kun je de 
  vereniging bloeiend maken. 
- Opleiding technisch kader - D.O.S. is opleidingscentrum geworden voor het district 
   Zuid-Holland van de K.N.G.U. O.a. worden er opleidingen gegeven voor Assistent 2  
   en 3 en jurycursussen. 
- Goed sportbestuur en vitale sportvereniging. De gemeente heeft de taak gekregen 
   om te kijken of je een vitale sportvereniging bent. Hierbij kijken zij naar een  
   heleboel punten, zoals accommodatie, de organisatie, aantal leden, clubblad etc.  
   Goed sportbestuur hangt hier mee samen. 
- Strategisch beleidsplan - wat is ons doel, wat is onze visie, wat is onze missie. 
  Het bestuur hoopt hiermee dit jaar in overleg te komen over o.a. de kernwaarden. 
- Verhoging ledenaantal. Wij zullen harder moeten werken, wij zullen meer 
   creativiteit moeten tonen om meer leden te trekken. 
   Het probleem is op dit moment het vinden van nieuwe leiding, die nieuwe zaken  
    kan aanpakken. 



5 
 

 
Aart Koedood - meldt dat hij heel tevreden is over hoe het bestuur het afgelopen jaar 
heeft gefunctioneerd. Hij vraagt dan ook een applaus voor het bestuur. 

 
Op de valreep wordt nog gevraagd waarom er geen rondvraag is. Wij hebben 
dit expres niet gedaan, omdat wij ons goed willen voorbereiden. 
Men vindt het jammer dat hier geen gelegenheid voor is. 
Er zijn diverse leden die de uitnodiging te laat hebben ontvangen. 
Misschien kun je de uitnodiging ook per mail naar alle leden sturen. 
Gijan Koedood merkt op dat er kennelijk toch zaken leven. Hoe kunnen wij dit 
oplossen? 
 
Het bestuur zal nog even blijven zitten om de vragen aan te horen en te 
noteren en er later een antwoord op geven. 
 

13. Sluiting 
Ruud Westerveld sluit de vergadering en nodigt iedereen uit om nog iets te 
drinken in de kantine. 
De volgende Algemene Ledenvergadering zal op maandag 21 maart 2016 
plaatsvinden. 
 
 
Vragen - is het een idee om niet 1x in de zoveel tijd b.v. een inloopspreekuur 
in te stellen, waar ouders en/of leden kunnen komen met zaken die hen bezig 
houden? 
Schoonmaken - veel ouders klagen over een vieze zaal. Toch pakken diverse 
mensen regelmatig de stofzuiger. Laat zien via b.v. een rooster wanneer er 
schoongemaakt is. Als je mensen hoort klagen, vraag of zij ook een keer de  
stofzuiger willen pakken. Laat mensen overslofjes dragen. 
 
In de Nieuwsbrief melden dat iedereen iets mag en kan aanleveren om te 
vertellen over b.v. de les, een wedstrijd, een activiteit. 
 
Open dagen - b.v. 2x per jaar een open dag houden met bijvoorbeeld ook een 
demonstratie. 
 
Kleinere activiteiten - film vertonen, gezellige avond met b.v. tafeltennissen, 
darten en andere spelletjes. 


